



Capacity	Load Center	Model No.	Mounting Class	Opening Range	Sideshifting Range	Platen Width	Frame Width	Arm Length	Platen Length	Arm Height	Spacing	Overall Height	Vertical Center of Gravity	Horizontal Center of Gravity	Weight	Effective Thickness
承载能力	载荷中心	型号	安装等级	张臂范围	侧移范围	叉板宽度	框架宽度	夹臂长度	叉板长度	夹臂臂高	间距	总高	垂直重心	水平重心	自重	失载距
kg	mm			O	S	A	C	L1	L2	H1	H2	H3	VCG	HCG	kg	mm
4000	500	MHT40D-001C	ISO 4A	250-660	±200	350	1100	1600	1250	300	1416	1835	792	370	1227	289

**技术参数 TECHNICAL DETAILS**

压力值 Pressure (Bar)		流量值 Hydraulic Flow (L/min)		
最小 Min.	最大 Max.	最小 Min.	推荐 Rec.	最大 Max.
35	160	26	45	57

- ① 上面标注的承载指的是从一边能抬起的最大承载。选配的叉车需要承载4.5吨，总高小于2.2m(用于进柜)，2组附加油路。  
Capacities shown above refer to lifting only one end of the load. Require forklift capacity 4500kg at least and a mast height of less than 2.2m (to enter a container) and 2 spare hydraulic functions.
- ② 实际的叉车/属具综合承载能力请从叉车厂方获得。  
Obtain the actual capacity of the forklift and attachments from the forklift manufacturer.
- ③ 石料搬运器设计用于卸载成捆得大理石和花岗岩。手臂仅用于稳定货物。底部的货叉用于抬货物的底部。它并不是一个具备夹持或搬运功能的属具。  
Designed for unloading bundles of marble and granite. Arms are for stabilizing only. Bottom foot is for raising the end of the load. This is not a clamping or carrying attachment.
- ④ 使用吊带或索链固定货物，然后再通过石料搬运器从拖车内拖出。吊带或索链需另外购买。  
A chain or strap is used to secure the load when pulling the bundles from the trailer. Chain or strap not included, you need additional purchase.